

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, Larivière, Proulx, Yates, Clearihue, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Ward, J. B. A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux, Prud'homme.

ORDRE DU JOUR

1.—Etant lu l'ordre du jour pour adopter en 2^e et 3^e lectures un règlement à l'effet d'amender le règlement No 344, intitulé: "Règlement pourvoyant à l'entretien des trottoirs pendant l'hiver, dans toute l'étendue de la Ville de Montréal, et à l'imposition d'une taxe sur les propriétaires fonciers pour en couvrir le coût",

Le Conseil en conséquence procède à l'étude dudit règlement en deuxième lecture.

Le titre dudit règlement étant lu, il est agréé.

Sur proposition de M. l'échevin LAVALLÉE, appuyé par M. l'échevin PRUD'HOMME, il est

Résolu: Que la section suivante soit ajoutée audit règlement comme section 1:

"Sect. 1.—La cédule dudit règlement No. 344 est amendée en y ajoutant les mots suivants:

"Le district No 19 comprendra les trottoirs sur toutes les rues, ruelles, voies et places publiques et parties d'icelles comprises dans les limites du quartier Saint-Henri.

"Le district No 20 comprendra les trottoirs sur toutes les rues, ruelles, voies et places publiques et parties d'icelles comprises dans les limites du quartier Sainte-Cunégonde.

"Le district No 21 comprendra les trottoirs sur toutes les rues, ruelles, voies et places publiques et parties d'icelles comprises dans les limites du quartier Mont-Royal".

La section 2 (primitivement section 1) étant lue, elle est amendée de façon à se lire comme suit:

"Sect. 2.—La section suivante est ajoutée après la section 8, dans le règlement No 344, pour en faire partie comme section 9:

"Sect. 9.—Toutes les dispositions dudit règlement No 344 s'appliqueront aussi aux rues suivantes dans certains districts, à savoir:

"District No 4.—(Quartier Saint-Anne): Les rues McGill et Notre-Dame.

"District No 6.—(Quartier Saint-Joseph): La rue McGill, le square Victoria, les rues Saint-Jacques, Craig, Notre-Dame, Guy et Saint-Antoine.

"District No 7.—(Quartier Saint-André): Les rues St-Catherine, Dorchester, Sherbrooke et Saint-Antoine.

"District No 8.—(Quartier Saint-Georges): Les rues Sainte-Catherine, Sherbrooke, Dorchester et Saint-André.

"District No 9.—(Quartier Saint-Laurent): Les rues Bleury, Saint-Laurent, Sherbrooke, Ontario, Sainte-Catherine, Dorchester, Lagauchetière et Craig.

"District No 10.—(Quartier Saint-Louis): La rue Saint-Laurent, l'avenue Laval, la rue Saint-Denis, le square Saint-Louis, les rues Sherbrooke, Ontario, Sainte-Catherine, Dorchester, Lagauchetière et Craig.

"District No 11.—(Quartier Saint-Jean-Baptiste): La rue Saint-Laurent, la rue Berri, de la limite Sud du quartier à l'avenue Duluth, les rues Saint-Hubert et Saint-Denis, l'avenue Duluth, la rue Rachel et les avenues Mont-Royal et Esplanade.

"District No 12.—(Quartier Saint-Denis): La rue Huntley jusqu'à la rue Bélanger, les rues Saint-Hubert et Saint-André, de l'avenue Mont-Royal à la rue Laurier, les rues Saint-Denis et Beaubien et l'avenue Mont-Royal et la rue Bienville, de la rue Saint-Denis à la rue Mentana.

"District No 13.—(Quartier Duvernay): Les rues Saint-Hubert, Parc LaFontaine et Rachel et l'avenue Mont-Royal.

"District No 14.—(Quartier LaFontaine): Les rues St-Denis, Saint-Hubert et Berri, la rue Saint-André, de la rue Sherbrooke à la rue Roy, les rues Cherrier, Sherbrooke, Parc LaFontaine et Ontario et la rue DeMontigny, de la rue Saint-Denis à la rue Saint-Christophe.

"District No 15.—(Quartier Saint-Jacques): La rue De Montigny, de la rue Saint-Denis à la rue Saint-Christo-

Clearihue, M. Martin, Dagenais, Robillard, L'Espérance, Turner, Sadler, Bumbray, Gallery, Lavallée, Stearns, N. Lapointe, Leclaire, O'Connell, Couture, Laviolette, Gadbois, Ward, J. B. A. Martin, Nault, Séguin, Marin, Duquette, Lévesque, Major, Guay, David, Roy, Mount, Fraser, Carter, Lamoureux, Prud'homme.

ORDER OF THE DAY.

1.—The order of the day being read for the 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No 344, entitled "By-law to provide for the keeping of sidewalks in good order during the winter season throughout the City of Montreal, and to levy an assessment on the owners of immoveable property to cover the cost thereof",

The Council accordingly proceeded to consider said by-law in second reading.

The title of said by-law being read, the same was agreed to.

On motion of Ald. LAVALLÉE, seconded by Ald. PRUD'HOMME, it was

Resolved: That the following section be added to said by-law, as section 1.

"Section 1.—The schedule of said by-law No 344 is amended by adding thereto the following words:

"District No. 19 shall comprise the sidewalks on all the "streets, lanes, highways, and public squares or any part "thereof included within the limits of St. Henry ward.

"District No 20 shall comprise the sidewalks on all the "streets, lanes, highways and public squares or any part "thereof included within the limits of Ste. Cunégonde "ward.

"District No. 21 shall comprise the sidewalks on all the "streets, lanes, highways and public squares or any part "thereof included within the limits of Mount-Royal ward."

Section 2 (formerly section 1) being read, the same was amended so as to read as follows:

"Section 2.—The following section is added after section 8 in by-law No. 344, to form part of same as section 9:

"Section 9.—All the provisions of said by-law No. 344 "shall apply also to the following streets in certain districts, to wit:

"District No. 4.—(St. Ann's ward) McGill and Notre-Dame streets.

"District No. 6.—(St. Joseph ward): McGill street, Victoria square, St. James, Craig, Notre-Dame, Guy and St. Antoine streets.

"District No. 7.—(St. Andrew ward): Ste. Catherine, Dorchester, Sherbrooke and St. Antoine streets.

"District No. 8.—(St. Georges ward): Ste. Catherine, Sherbrooke, Dorchester and St. Antoine streets.

"District No. 9.—(St. Lawrence ward): Bleury, St. Lawrence, Sherbrooke, Ontario, Ste. Catherine, Dorchester, Lagauchetière and Craig streets.

"District No. 10.—(St. Louis ward): St. Lawrence street, Laval avenue, St. Denis street, St. Louis square, Sherbrooke, Ontario, Ste. Catherine, Dorchester, Lagauchetière and Craig streets.

"District No. 11.—(St. Jean-Baptiste ward): St. Lawrence street, Berri street, from the South limit of the "ward to Duluth avenue, St. Hubert and St. Denis streets, "Duluth avenue, Rachel street and Mount-Royal and Esplanade avenues.

"District No. 12.—(St. Denis Ward). Huntley street to Bélanger street, St. Hubert and St. André streets from "Mount Royal Avenue to Laurier street; St. Denis, Beau "bien street and Mount Royal Avenue; Bienville street "from St. Denis to Mentana streets.

"District No. 13.—(Duvernay Ward). St. Hubert, Park La Fontaine, Rachel and Mount Royal Avenue.

"District No. 14.—(La Fontaine Ward). St. Denis, St. Hubert and Berri streets, St. André street, from Sherbrooke to Roy streets, Cherrier, Sherbrooke, Park La Fontaine and Ontario streets, and De Montigny street "from St. Denis to St. Christopher streets.

"District No. 15.—(St. James Ward). De Montigny st. "from St. Denis to St. Christopher streets, Ste. Catherine,